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Abstract (en)
The bending press (1) has a stationary lower pressing beam (12) or pressing table and an upper pressing beam (10), which is adjusted relatively to
the lower pressing beam or pressing table by an adjusting drive unit (11). The lower pressing beam, the pressing table, a machine table or machine
frame (13) supporting the lower pressing beam is provided with a cavity (5) that forms a foot space (6) for an operator on the operator side (3) of the
bending press.

Abstract (de)
Die Erfindung beschreibt eine Biegepresse (1), insbesondere eine Abkantpresse (2), mit einem feststehenden unteren Pressbalken (12) oder
Presstisch (73) und einem mittels eines Verstellantriebs (11) relativ zum unteren Pressbalken (12) oder Presstisch (73) verstellbaren oberen
Pressbalken (10). Der untere Pressbalken (12) oder der Presstisch (73) oder ein den unteren Pressbalken (12) tragender Maschinentisch oder
Maschinenrahmen (13) weist auf einer Bedienseite (3) der Biegepresse (1) zumindest eine Ausnehmung (5) auf, die einen Fußraum (6) für einen
Bediener bildet.
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